



From **RM 1299**

Code: HKT 0053

During Hari Raya
4-Day Phuket+James Bond+Phi Phi Series Tour (by Firefly)
四天 普吉+007 岛+比比岛 (飞萤航空)



DAY 1 : AIRPORT ARRIVAL - PHUKET (D)

On arrival, we will provide you 5 hours sightseeing & shopping tour to Chalong Temple, Phromthep Cape View Point, Bird Nest Cave, Gems Gallery & Local Food Products Shop. There is complimentary welcome drink with 100% pure honey for you. Check into hotel after dinner.

第一天 抵达普吉, 开始观光 (晚)

普吉岛环岛游 5 小时 : 查龙寺 (最美丽, 最灵验); 燕窝洞 (惊险采燕技巧); 神仙半岛 (无敌海景) 疯狂购物, 价廉物美-手饰礼品, 腰果, 真皮包, T-恤; 7:00pm 晚餐后入住酒店

Day 2 Phanga Bay -James Bond Island (B/L/D)

6:00am Breakfast; 7:00am Leaving hotel and proceed to Phanga. 9pm James Bond Island (Boating along mangrove forest canal, similar as which appearing at Amazon; James Bond Island; Gravity Wall, the leaving of Ice Berg Period; Floating Village; Scenic Rock View) * boat riding fees and national park fees included. Optional sea cave kayaking **at own cost RM50/pax**. 12pm Lunch on floating village; 4pm: Back to Phuket Evening: Optional to Simon Cabaret Show (Normal RM80/pax; VIP RM90/pax)

第二天 - 攀崖湾 007 岛 (早/午/晚餐)

6am 早餐于旅馆; 7am 前往攀崖湾; 9am 乘长尾舟游攀崖湾: 穿越神秘的红树林运河, 可比美亚马孙河; 观看占士邦岛; 冰河时期的遗产-山崩地裂石; 水上人家; 犹如桂林的山水
 *已包船费及国家公园保护费。附加自费选项-伐橡皮船游小天堂 (RM50/人); 12pm 午餐于水上人家; 4pm 回返普吉岛
 自费 人妖表演 RM80/普通; RM90/贵宾

Day 3 (B/L/D)

6am Breakfast; 7:00 am - Pick up from your hotel and forward to Rassada Pier where we will leave for Phi Phi Island by cruise. 8:30 am - Departure from Rassada Pier for Phi Phi Island. 10:15 am - Sightseeing at Maya Bay in Phi Phi Ley and snorkeling at Coral Bay. 12:30 pm - We will have lunch. After lunch you are free to explore the stalls at Tonsai Bay, a small village on Phi Phi Island, and shop for souvenirs. 2:30 pm - We leave Tonsai Bay, and arrive back in Phuket at 4:15pm

第三天 (早/午/晚餐)

6:00am: 享用早餐于旅馆。7am 前往拉沙达海港。8. 30am 乘大船出发前往比比岛。10. 15am 浮浅看珊瑚 12. 30pm 午餐于比比小村, 你也可四处购物。2. 30pm 离开比比岛。4. 15pm 抵达普吉岛。7pm: 自游活动自费幻多奇表演+接送: RM170/成人; RM170/小孩; 表演+接送+晚餐: RM200/成人; RM190/小孩

Optional program : Fantasea Show (OWN COST)

Show + Transfer Only: RM170/adult; RM170/child;
 Show+ Transfer + Dinner: RM200/adult; RM190/child

Day 4 (Breakfast)

Morning: Breakfast; Free & easy till transfer to airport.

第四天 (早餐)

早餐于旅馆; 自由活动-接送机场

包含:

旅馆住宿; 3 早, 2 午, 3 晚餐; 乘大船游比比岛; 泛游攀崖湾与占士邦岛; 普吉岛环岛游; 泰国旅游险, 全程豪华载送; 专业友善导游

Hotel	Room Type	Period	Ringgit Malaysia (RM) / Person			
			Twin	Single	CNB+ABF	Tour Guide Service Charge
APK Resort and Spa or similar	Standard	27/07/14 - 30/07/14	1,299	1399	1,199	RM 40

Package Inclusions:

3 night Accommodation APK Resort & Spa
 Professional Chinese or English Speaking Tour Guide
 3 Breakfast, 2 lunches & 3 dinners (Thai food);
 PP Island by Cruise with snorkeling equipment;
 James Bond Island Excursion by long tail boat;
 Phuket Sightseeing & City Tour;
 Thai Travel Insurance

Call Us Now At: -

PJ Office: 03- 780 555 06

PG Office: 04- 226 8121

Beautiful Planet Holiday Tour & Travel Sdn. Bhd. (583525M)

P05, Plaza Level, Block A, Kelana Square, Jalan SS7/26 Kelana Jaya, 47301 Petaling Jaya. Fax: 03-780 555 07
 394-A, Wayton Court, Burma Road, 10350 Penang, Malaysia. Fax: 04-227 8121

www.beautifulplanetholiday.com